
Notulen MR-vergadering 23 mei 2024 19.30 uur 
Aanwezig:  
Elsabeth van Boekel, Noor Pelgrim (P-MR), Monique Lenstra (voorzitter, O-MR), Frederiek 
Schnellen (secretaris, O-MR), Jeannette Kemp (Bevoegd Gezag) 

 
1. Schooljaar 2024/2025 (formatie, personeel, groepen, begroting, planning) 

Begroting komt uit. Jeannette gaat zich (meer) uren bovenschools (voor de stichting) 
inzetten. MR is akkoord. 
Groepsverdeling is gemaakt, team is er blij mee. Wordt op korte termijn met kinderen 
en ouders gecommuniceerd. MR is akkoord. 
Planning voor volgend schooljaar is gemaakt en door de GMR goedgekeurd. MR is 
akkoord. Wordt binnenkort ook met ouders gedeeld. Ook volgend jaar kunnen ouders 
weer twee snipperdagen voor hun kind opnemen, mits daarvoor een goede reden 
wordt aangedragen. 
 

2. Update verbouwing 
Gemeente heeft een stuk grond naast de school gekocht. Ook heeft architect Topos 
tekeningen gemaakt voor de verbouwing van de school, inclusief nieuwe gymzaal (die 
op het nieuwe stuk grond komt). Donderdag heeft Jeannette een gesprek met Topos 
over het akkoord op de tekeningen en vervolgens de planning. 
 

3. Update ‘Onderwijs Anders Organiseren’ 
Vanwege tijdelijke vervanging meester Martin hebben Noor en Veronique minder tijd 
aan dit project kunnen besteden. GO is wel een onderdeel van dit onderwerp. 
Daarnaast is het portfolio ipv rapport een belangrijke wijziging. Waar ze daarnaast 
naar aan het kijken zijn is een themaweek ipv 1x p/w een uurtje (bijv onderwerp 
Verkeer). Engels is vanaf volgend jaar geïntegreerd in GO. 

 
4. Evaluatie GO 

Team is enthousiast over GO, meerdere vakken komen erin terug en hele school 
zelfde thema, geeft rust. Leerlingenraad geeft aan dat 4xWijzer meer keuze heeft qua 
opdrachten. Op 21 juni neemt het team op de studiedag een besluit om door te gaan 
met GO (wellicht nog 1x op proef) of terug te gaan naar 4xWijzer. 
 

5. Ouderpanel/ouderavond Social Media & gebruik van mobiele telefoon 
As maandag hoort Jeannette of het donderdag 27 juni kan. Uitnodiging wordt 
gemaakt door de organiserende partij. Jeannette stuurt ‘m uit zodra bekend is dat het 
door kan gaan (hopelijk as maandag). Twee onderwerpen, dus theateropstelling in 
twee klaslokalen. 
 

6. Beleid mbt oudercommissies 
Mn voortkomend uit schoolvoetbaltoernooi. Normaal gesproken vallen 
sportevenementen onder Oudercommissie. Afgelopen tijd weinig sporttoernooien, 
nu weer steeds meer. Idee om een sporttoernooicommissie op te richten? Jeannette 
pakt het op met de OV. 
 
 



7. Refresh jaarplan 
Op de website staat nog een oud jaarplan (‘22-‘23). Nieuw jaarplan is er wel maar 
staat nog niet online. Jeannette vraagt Nick dit erop te zetten. Op 1 jan 2025 moet 
alweer een nieuw jaarplan (‘24-‘25) worden gepubliceerd. 
 

8. Acties voorgaande vergadering:  
- stagiair St Theresiaschool ikv communicatie/PR 
Jeannette heeft contact gehad met een opleiding/school, maar die hadden nu geen 
stagiairs. We laten dit actiepunt op de agenda voor begin nieuwe schooljaar. 
 

9. Wvttk:  
- Jubileumweek (100 jaar!) 
St Theresia bestaat volgend jaar 100 jaar. Jubileumweek nu gepland in de week voor 
Hemelvaart (drie dagen). Op de studiedag op 21 juni wordt besloten wat er def gaat 
gebeuren. De oproep voor een Jubileumcommissie volgt begin volgend schooljaar. OV 
heeft hier ook een grote rol in. 

 
10. Volgende vergadering  

– donderdag 19 september om 19.30u 
 


